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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

időpontja: 2019. január 28. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2019/1 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Megállapítom, hogy a három fős tagságból kettő fő jelenlétével 
határozatképesek vagyunk, ezennel a bizottsági ülést megkezdjük. Köszöntöm a polgármester 
urat, jegyző urat, illetve a napirendi pont meghívottját. Kérdezem, hogy más napirendi pontra van-
e javaslat? Amennyiben nincs, a bizottság akkor a kiadott napirendi pontok szerint fog dolgozni. 
Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
1/2019.(I.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) A községi Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban 

történő tárgyalása 
2.) A Képviselő-testület 2019. évi munkaterve 
3.) A polgármester 2019. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
4.) Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 2019. évi finanszírozásáról 
5.) Kérelem benyújtása a 2019. évi járási startmunka mintaprogramra 
 
Határidő: azonnal 
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Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: A községi Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet-
tervezet első olvasatban történő tárgyalása 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont, a költségvetés, elsődleges olvasata, tervezete. Van-e 
kiegészítenivalód az anyaghoz?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Kiegészítenivalóm nincs hozzá, viszont majd 
megyünk sorba, biztos lesznek kérdések, és arra válaszolok.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Henivel azon dilemmáztunk, hogy így szól a meghívóban is a napirendi 
pont, hogy a költségvetési rendelet-tervezet első olvasatban történő megtárgyalása, mert elvileg 
kettő olvasatban szokás Pusztaszeren tárgyalni. Meglepetésemre ez valahol eltűnt, hogy miért is 
tárgyaljuk mi ezt két olvasatban. Természetesen van ennek magyarázata, de igazából csak annyi 
lenne most, hogy még nem látunk bizonyos sarok számokat, amik még februárra talán 
tisztázódnának. Régebben a Szervezeti és Működési Szabályzatunkban meg más jogszabályokban 
volt ez leírva, hogy kettő olvasatban tárgyalja a pusztaszeri testület a dolgot, de ez nem így van. 
Ha most egy lendülettel el tudtuk volna fogadni ezt a rendeletet, akkor már hétvégére lehetett 
volna elfogadott költségvetési rendeletünk. Igazából nagyon nem vagyunk előrébb semmivel.  
 
Sági Mihály elnök: Most melyik a kötelező, a második?  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Most az a lényeg, hogy február 15-ig kell beterjeszteni a 
polgármesternek a képviselő-testület részére a költségvetés tervezetét. Onnantól kezdve, hogy 
mikor lesz ebből elfogadott költségvetési rendelet, majd egyszer csak. Ez sem igaz ebben a 
formában, mert ha a megadott határidőre, ilyen május valahanyadikára nincsen, akkor nem 
kapunk állami támogatást. Egyébként Heninek van még egy ilyen határideje, hogy onnantól 
kezdve, hogy el van fogadva egy költségvetési rendelet, neki harminc napon belül a kincstárnak 
adatokat kell szolgáltatni, fel kell tölteni ezt a rendszerbe. Ennek van egy olyan határideje, hogy 
március 17.  
 
Máté Gábor polgármester: Teljesen jó így a gyakorlat, most még barátkozunk a dologgal, 
kiegészítéseket is fogok már elővezetni, mert sok minden képlékeny állapotban maradt, mindenki 
hozzátehet a sajátját. Aztán van még rá egy hónapunk, hogy ezeket végigrágjuk, és amikor a 
testület elé kerül akkor már részleteiben is kidolgozva lesz.  
 
Sági Mihály elnök: Ez is a testület elé kerül, ugye? 
 
Máté Gábor polgármester: Természetesen, ez elé van terjesztve, és utána ezen dolgozunk még 
egy hónapot, és utána lesz egy elfogadott költségvetésünk. Szerintem ez így nagyon jó.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ez mindig így volt. Szerdán születne egy határozat, hogy első 
olvasatban elfogadja a testület, ebből még most rendelet nincsen.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem kérdésem lenne, hogy itt a dologi kiadásoknál az ötödik 
oldalon, a munkaruha, ez mit takar, a ti munkaruhátokat?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A mezőőrnek van 120 000 forintos munkaruhája éves 
szinten, amire az állami támogatást kapjuk. Ezt be kell építeni mindenképp és Gubináné Icunak 
szoktunk még 20 000 forintot betervezni arra, hogy amire szüksége van arra, nem nagy összeg az 
övé. Az van tervezve munkaruhaként eredeti előirányzatban most jelen pillanatban.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Még nekem nem világos az, hogy a személyi juttatásnál az 
önkormányzat személyi juttatásai a köztisztviselők miért nincsenek benne, vagy ez hogy működik?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A köztisztviselők a Csengelei Közös Önkormányzati 
Hivatalhoz tartoznak a bérünk is mindenünk, ott kerül megtervezésre, nekünk itt nincs benne a 
költségvetésünkbe, csak az önkormányzati dolgozók, közalkalmazottak.  
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dr. Jaksa Tibor aljegyző: Egészen pontosan a Csengelei Közös Önkormányzati Hivatalnak a 
költségvetése a gesztornak a Csengele Községi Önkormányzatának a költségvetésének a részét 
képezi. Itt nálunk a pusztaszeri önkormányzat költségvetésébe ez egy sor, átadott pénzeszköz.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Most a tavalyi szintet terveztem, ez a hivatal 
finanszírozása, a hatodik oldalon van a 6 000 000 forint.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Még egy kérdésem volna, a hatodik oldalon a vállalkozás a fogorvos 
működési célú ellátása. Erre szeretnék rákérdezni, hogy ez miért 4 000 000 forint?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ennyi volt a tavalyi teljes bevétel és kiadás. Ez úgy 
működik, hogy az OEP finanszírozza a védőnői és a fogorvosi ellátást is. A védőnőnek a támogatása 
az önkormányzat költségvetésébe marad, abból van Icunak a bére, és a különböző dologi kiadások 
finanszírozva, ami a védőnői szolgálathoz tartozik. A fogorvosra megkapjuk a támogatást, és mi 
tovább adjuk neki ezt az összeget. Ő pluszban fizeti ki azokat a költségeket, közvetített 
szolgáltatásként van neki továbbszámlázva és közvetített szolgáltatás bevételként, könyveljük mi 
azokat, amit ő ott használ közüzemi díjakat. Ez az őt megillető támogatás, ezt neki oda kell, hogy 
adjuk.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Köszönöm, nekem ennyi kérdésem volt.  
 
Máté Gábor polgármester: Egyrészt annyi, hogy nem tudom mennyire, jön elő belőle, van a 
cafetéria ami, tavaly minden dolgozónak volt. Most egy lehetőség van, hogy csak Szép-kártyában 
lehet ezt juttatni, erre viszont a dolgozók azt mondták, hogy ők ezzel nem tudnak mit kezdeni. Én 
tudok vele, de a többség nem tud a pénzéhez jutni ezért saját döntés alapján azt terveztük ebbe a 
költségvetésbe, hogy a dolgozóknak a bérébe építenénk bele ezt az összeget. Nekünk nem kerül 
többe, mint tavaly került, talán egy kicsivel.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Valójában azt szerettük volna elérni, hogy értsétek, 
miről van szó. Tavaly volta a készpénz cafetéria, éves szinten százezer forintot kapott úgy 
készpénzben minden dolgozó, aki cafetéria juttatásra volt jogosult a közalkalmazottak közül, hogy 
ennyi volt az adható keret plusz ennek a járuléka. Tavaly 139 000 volt betervezve fejenként éves 
szinten. Annyi történt most, hogy ez nem a cafetéria soron van, hanem átettük föl a bérbe, 
bérkiegészítésként javasoljuk, hogy kifizetésre kerüljön, ahhoz hogy a dolgozók hozzájussanak 
nettóban ahhoz, amit tavaly is megkaptak.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Ez akkor megvalósítható?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen, egyrészt a keretünk meg van rá, ha az önkormányzat rábólint. 
A másik, azt kell tudni, hogy a garantált bérminimummal 195 000 forint lett ez az összeg, ami az 
egészben a furcsaság, hogy a köztisztviselői alap és a szorzókkal bárkinek az önkormányzatnál 
nem éri el a fizetése a bérminimumot. Ha valaki húsz éve dolgozik és valaki két hónapja, kerül ide, 
ugyanannyi bért fog kapni ebből adódóan, mert a munkában eltöltött idő és annak a szorzója a 
béralaphoz képest nem éri el a 195 000 forintot. Van ebben még egy dolog, amit mi itt javasolunk 
belenyúlni ebbe a rendszerbe, hogy ezzel a rendszerrel a dajkáknak jár egy plusz kiegészítő 
bérjuttatás, ezzel a rendszerrel a végzett óvónőnek kevesebb fizetése lenne, mint a dajkának. 
Ezért a kezdő óvónő esetében is javasoljuk, hogy a kiegészítést ő is megkapja, ami 10%. Ennyit 
tértünk el a törvényi előírási minimumoktól, de a tisztesség ezt kívánja meg. Mondom akkor 
tovább, az ötös mellékletben a bevétel azért nullás, mert évek óta így van. Amit én úgy gondolok 
most, hogy beruházási és felújítási címen, majd amikor elfogadjuk a költségvetést minden képpen 
belekerüljön egyrészt az öntözőrendszernek a kiépítése, ezt tudjuk erre árajánlat, van, ez ide bele 
fog kerülni, majd megbeszéljük a piacnak a bejáró építésének a költsége, aztán a kútfúrás 
költsége. Van még beadva pályázatunk, amik nincsenek elbírálva, ezért nem kerülhettek ide be. 
Például, van egy önkormányzatos pályázatunk wifi pontra, ilyenek még belekerülhetnek. Ugyanúgy 
a felújításhoz egyrészt a templomépítésnél a harang felújítására terveznünk kellene keretet. Aztán 
ugyan megépült ez a sportterem, de a sportszoba, amit még most is használnak az iskolások az is 
olyan állapotban van, mivel nem lehet kiiktatni a rendszerből ahhoz hozzá kell valamilyen módon 
nyúlni. Az is igaz, hogy van a parti iskolára beadva egy többcélú társulási pályázat, ami alapján a 
parti iskolának a nyílászáróit, osztálytermeknek az ablakait, meg a belső világítását tervezzük 
helyretenni. Ezek mind csak elképzelések még. Még a szolgálati lakások nagyon fontosak lennének, 
hogy foglalkozzunk vele. Itt a bevételeknél azon el kellene gondolkodnunk, hogy ajánljuk-e föl 
megvételre, mert akkor egyrészt felhalmozási bevételhez jutnánk ez által, viszont ha tisztességgel 
akarom ezeket helyre tenni, karbantartani, akkor elég komoly összegeket kellene beleáldozni. 
Elvileg én a Magyar Falu programba, mint számunkra kitűzött célt én mikor ilyen információkat 
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kérnek, majd a testületi ülésen fogok róla beszélni akkor ezt is betettem. Nyilván az utak voltak az 
elsők. Van egy ilyen ötös sorrend, hogy mik azok, amikkel foglalkozunk, de a Polgármesteri 
Hivatal, utak karbantartása, közösségi tér fejlesztése, a szolgálati lakások és még beszerzése az öt 
téma, ami a Magyar Falvak Program keretében nálunk prioritás. Ezen felül még, küldtem nektek 
erről egy emailt, azt nézzétek meg. Én a költségvetéshez ennyit szerettem volna hozzátenni.  
 
Sági Mihály elnök: Én kérdezném, lehet hogy tavaly elkerülte a figyelmemet, meg eddig négy 
éven keresztül, a harmadik oldalon, hogy mit kell fedeznünk az állami támogatásokból és van ilyen, 
hogy helyi közösségi közlekedés biztosítása. Ez mit jelent?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez a helyi önkormányzatokról szóló törvényből idézet, 
hogy mi az, amit alaptevékenységként figyelembe vehet az önkormányzat. Én fölsoroltam 
mindegyiket, nálunk nem mindegyik van. Például, van olyan, hogy kistermelők, őstermelők 
számára értékesítési lehetőség biztosítása. Ez eddig is benne volt, nem csak most, hogy piacunk 
lett, bár a piaccal nem tervezünk, hogy ott bármilyen bevétel is lenne.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem is valószínű, hogy lesz.  
 
Sági Mihály elnök: Következő kérdésem, hogy az ötödik oldalon csak kérdezem, hogy 
ellentmondás vagy nem ellentmondás, a dologi kiadásoknál vásárolt élelmiszer szünidei 
gyermekétkeztetésre 483 000 forint. Az előző oldalon meg 600 000 körüli összeg, ez nem 
ellentmondás?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Ez a 483 000 forint a nettó, és az Áfa külön van a Áfa 
ott van a legalsó sorban.  
 
Sági Mihály elnök: Jó, csak nem ahhoz van hozzátéve.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Nem is lehet, mert az Áfát külön kell tervezni. Ez 
mind nettó összeg, amit ott látsz.  
 
Sági Mihály elnök: Következő kérdésem a 18. §. azt mondja, hogy az önkormányzat és a hozzá 
tartozó költségvetési szerv pénzforgalmi és elszámolási számláit 2019-ben is az OTP Bank kisteleki 
kirendeltségénél vezeti. Más banknál bankszámlát nem nyithat. Nem is ez, hanem az a) pontja azt 
mondja, hogy egyszer azt mondja a rendelet a 2. bekezdésben, hogy a törvényben meghatározott 
kivétellel értékpapírt nem bocsáthat ki, nem szerezhet. Korábban is le van már írva, hogy mi akkor 
értékpapírt sem vásárolhatunk.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Elvileg lehetne, hasznosíthatnánk, ha akkora nagy 
bevételünk lenne valahonnan, és nem tudnánk, mondjuk mire költeni. Értékpapírba betehetjük, 
csak az a legnagyobb probléma, hogy annyira kevés volt a kamata. Volt itt régebben, de annyira 
kevés volt a hozama, hogy nem érte meg berakni.  
 
Sági Mihály elnök: Azért olvastam, hogy nem szerezhet értékpapírt, mert a 16. §-ba meg az van 
benne, hogy év közben a felszabaduló költségekre értékpapír vásárlás valamint pénzintézeti 
pénzlekötés útján hasznosítja. Ez a kettő nem ellentmondásos? 
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Az értékpapír vásárlás meg a kibocsátás az nem 
ugyanaz.  
 
Sági Mihály elnök: Itt az van, hogy értékpapírt nem bocsáthat ki, és nem szerezhet.  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Mi biztos, hogy nem bocsáthatunk, ki mint 
önkormányzat.  
 
Sági Mihály elnök: Következő kérdésem a 7. számú melléklet, ez az adósság visszatérítése 
átmeneti segély. Ez már tavaly is itt volt benne, nem tudjuk leírni? Ne így adnánk át a leendő 
képviselő-testületnek a jövő évi költségvetést, hogy visszük tovább, mert szerintem ebből úgysem 
lesz behajtás.  
 
Máté Gábor polgármester: Lesz, én beszéltem egy emberrel, aki be fogja fizetni a 20 000 
forintját. Én azt gondolom, hogy mind a kettő képes arra, hogy ezt az összeget befizesse. Az 
egyiknek van jövedelme, itt is dolgozik néha nálunk, az általunk megrendelt pályázatokban, biztos, 
hogy van annyi keresete, hogy ezt ki tudja fizetni, én nem szeretném leírni semmi képpen, viszont 
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én azt mondom, hogy egy hónap alatt be fogom ezt rajtuk hajtani. A másik személy pedig 4600 
forinttal tartozik az meg nevetséges. Ennek én személyesen fogok utána menni.  
 
Sági Mihály elnök: Mielőtt megszűnik a mandátumunk, amikor beszámolsz szeptemberben, vagy 
mikor van a beszámoló, akkor újra elő fogom venni, és valamit csináljunk neki, ne vigye át az új 
képviselő-testületnek. A kérdésekre a választ közben megkaptam.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én még meg szeretném kérdezni, hogy itt a képviselői alap, mi csak 
szeptemberig vagyunk, akkor mégis csak a 250 000 forint van?  
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Én éves költségvetést tervezek.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A képviselői alapos rendeletbe ez úgy van benne, hogy az egész évre 
járó illeti meg. A képviselőt, a megválasztását követő év első napjától illeti meg a képviselői 
alappal való rendelkezés jogosultsága.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Elfogadásra javasolj a bizottság a napirendi pontot. Aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
2/2019.(I.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: A községi Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első olvasatban 

történő tárgyalása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló rendelet-tervezetet első olvasatban a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: A Képviselő-testület 2019. évi munkaterve 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, a képviselő-testület munkaterve. Van 
kiegészítenivaló?  
 
Máté Gábor polgármester: Nekem van, de csak annyi, hogy tegyük hozzá, hogy a rendes 
testületi ülést, ha más nem indokolja, akkor a hónap utolsó szerdáján kettő órakor, ez is legyen 
benne.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem van javaslatom, kettő is, ha már 2018-ban vettük azt a fáradtságot, 
mint önkormányzati képviselő-testület, hogy átmenetileg felfüggesztettük a köztemetési meg a 
díszpolgári címmel kapcsolatos rendeletünket. Nekem az volna a kérésem, hogy mielőtt ennek a 
testületnek a hatásköre megszűnik, ezt úgy adjuk át, hogy alkossunk egy ilyen rendeletet.  
 
Máté Gábor polgármester: Augusztusban nincs túl sok napirendi pont, azt el tudom képzelni, 
meg hogy ne is a végére hagyjuk.  
 
Sági Mihály elnök: Rendben, nekem csak az volna a kérésem, hogy ezt tegyük rendbe. Ezzel a 
kiegészítéssel egyhangúlag elfogadásra javasoljuk. Aki egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
3/2019.(I.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Képviselő-testület 2019. évi munkaterve 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Képviselő-
testület 2019. évi munkatervét a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, 
hogy az augusztusi testületi ülésen kerüljön napirendre az önkormányzat saját halottá 
nyilvánításáról és a díszpolgári cím adományozásával járó anyagi jellegű juttatások tárgyában 
történő rendelet-alkotás. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: A polgármester 2019. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
 
Sági Mihály elnök: Következő, a polgármester szabadság ütemezése. Erről nincs mit beszélni. 
Elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
4/2019.(I.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: A polgármester 2019. évi szabadság-ütemezési tervének jóváhagyása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a polgármester 
2019. évi szabadság-ütemezési tervét a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 2019. 
évi finanszírozásáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő, döntés a kisteleki rendelő finanszírozási igényéről.  
 
Máté Gábor polgármester: Én a többi hat polgármesternek, meg a Zsoltnak is küldtem erre egy 
reakciót. Nem kaptam rá válaszokat senkitől sem. Nekem az lesz a javaslatom, hogy egyelőre 
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fizessük azt, ami tavaly volt. Én hiányolom ebből azt, hogy a táblázatba benne lenne, hogy mennyi 
volt a tavalyi terv, mennyi volt a tavalyi teljesítés. Én előszedtem, csináltam táblázatot belőle, 
majd meg is fogjátok kapni, csak a teljesítettet nem tudtam kitölteni. Én elküldtem a Zsoltnak, 
hogy valami ilyesmi táblázatot szeretnék, csak töltse ki az üres részeket, hogy mennyit költöttek 
valójában ezekre. Én szeretném tudni, hogy az a pénz, amit mi átadtunk nekik, abból mi valósult 
meg. Pillanatnyilag az egyik címen olyan 10% a másikon pedig 14%-os az emelkedés és nem 
mindenhol látom ennek az indokát, illetve nincs megindokolva, és én ezt hiányolom nagyon. 
Idetolták elénk ugyanazt a szöveget, ami tavaly volt, mert megnéztem, kivéve ezeket, az ábrákat. 
Nekem az lesz a javaslatom, hogy egyelőre kiegészítéseket kérünk. Valószínűleg hozzá fogunk 
járulni ehhez a dologhoz, de azért egy kicsit dolgozzanak már meg érte, támasszák alá ezeket, a 
dolgokat.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Valójában már évek óta úgy szokta így januárban elfogadni a testület 
ezt a témakört, hogy addig, amíg a kiegészítésekre nem kapunk megnyugtató választ, addig az 
előző évi finanszírozást folyósítjuk.  
 
Máté Gábor polgármester: Én azt javaslom, ne fogadjuk el, amit kér, annyi legyen, hogy azt 
utaljuk át, amit tavaly elfogadtunk. Én ezt pillanatnyilag nem tartom megfelelő előterjesztésnek, 
hogy erre mi ezt a döntést meghozzuk, én ezt kevésnek érzem. Azt elvárhatjuk, mint 
önkormányzat, ha már ennyi pénzt fizetünk erre a történetre, hogy akkor számoljon el vele, hogy 
mire fordította, milyen költségek merültek fel tavaly, mennyiből üzemeltették ezt a dolgot, és azt 
honnan szedték. Ugyanis Baks nem fizet egy forintot sem, a 24 órásra, közben a rendelési időn 
kívül oda mennek legtöbbet. Kérdezem, hogy amit a 24 órásra fizetünk, abból csak a rendelési 
időben történő kivonulásokat fedezik? Ezekre, a kérdésekre még nem kaptam választ a Zsolttól.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor egyelőre azt javasolja a bizottság, hogy a tavalyi összeget hagyjuk 
jóvá. A bizottság az egészségügyi központ finanszírozását a tavalyi összeggel javasolja jelen 
pillanatban elfogadni. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
5/2019.(I.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 2019. évi finanszírozásáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Kisteleki Térségi 
Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. 2019. évi finanszírozását a Képviselő-testületnek úgy 
javasolja elfogadni, hogy a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. által végzett 
járóbeteg szakellátás és 24 órás ügyeleti tevékenység ellátására a 2018. évi támogatási összeg 
havi időarányos része kerüljön megállapításra és folyósításra addig, amíg a kérelmező az 
előterjesztésében foglaltakat nem pontosítja. 
 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Kérelem benyújtása a 2019. évi járási startmunka mintaprogramra 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, a startmunka.  
 
Máté Gábor polgármester: Decemberben már hoztunk a külterületi utak karbantartására és a 
belterületi utak karbantartására egy határozatot, ami két részből állt. Végül aztán kiderült, hogy 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 
Sorszám Tárgy Határidő 

1/2019.(I.28.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
2/2019.(I.28.)EB. határozat A községi Önkormányzat 2019. évi 

költségvetéséről szóló rendelet-tervezet első 
olvasatban történő tárgyalása 

azonnal 

3/2019.(I.28.)EB. határozat A Képviselő-testület 2019. évi munkaterve azonnal 
4/2019.(I.28.)EB. határozat A polgármester 2019. évi szabadság-ütemezési 

tervének jóváhagyása 
azonnal 

5/2019.(I.28.)EB. határozat Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ 
Nonprofit Kft. 2019. évi finanszírozásáról 

azonnal 

6/2019.(I.28.)EB. határozat Kérelem benyújtása a 2019. évi járási 
startmunka mintaprogramra 

azonnal 

 






